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Proces – verbal 
încheiat azi 28.12.2020  cu ocazia şedinţei extraordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali. In sala de sedinte se afla si d-ul 
Matei Florin – consilier superior in cadrul comp. financiar contabil .   
 D-ul secretar general da citire procesului verbal al sedintei anterioare. Supus la vot 
procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi . 

 D-ul presedinte de sedinta Miu Florea citeste ordinea de zi : 
    1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 
             2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  contului de executie bugetara pentru trim. IV al 
anului 2020 

    3 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea numărului de posturi pentru asistenții 
personali ai persoanelor cu handicap grav pentru anul 2021 si angajarea unui asistent personal 
             4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul presedinte spune ca mai exista un inscris initiat de catre un grup de consilieri, insa 
ce se cere acolo reprezinta responsabilitati aflate in fisa postului salaratilor institutiei . 

Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba in unanimitate .  
D-ul presedinte de sedinta  Miu Florea da citire punctului 1 de pe ordinea de zi : 

    1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si 
cheltuieli 
 D-ul Matei Florin – consilier superior, citeste raportul comp. financiar contabil . Spune 
ca acesti bani trebuie bugetati, s-a propus repartizarea conform raportului, nu vom mai avea 
cheltuieli, vor ramane in fondul de rulment . Despre cei 40000 lei spune ca la fel, nu vor fi 
cheltuiti, vor ramane in fondul de rulment . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – banii de la cap. 42.69.00 pot fi dusi la scoala ? 
 D-ul contabil – au fost platiti banii de la noi, doar ii bugetam acum, se vor duce in 
fondul de rulment . 
           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 1 de pe ordinea de zi  si se aproba cu 
unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 19 . 
  D-ul presedinte de sedinta Miu Florea da citire punctului 2 de pe ordinea de zi : 
             2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  contului de executie bugetara pentru 
trim. IV al anului 2020 
 D-ul Matei Florin – consilier superior – prin lege se supune aprobarii consiliului local 
pana la 31.12 contul de executie bugetara pentru trim. IV . 

- Acest raport de executie este generat de Ministerul Finantelor prin Forexe 
- Avem toate veniturile la 30.11.2020  cat si cheltuielile la aceeasi data 
- Ne-am incadrat in prevederile bugetare, avem mici depasiri la venituri, care ajung in 

fondul de rulment, o sa avem excedent bugetar 
D-ul Perieteanu Gheorghe – ati spus ca s-au achizitionat 2000 l motorina, de la ce capitol, 

cap. 51 ? 
D-ul contabil – este la cap. 80, nu apare la 30.11.2020, s-a platit in decembrie, nici sarea nu 

este in executie 
- Cele doua tone sunt depozitate, nu s-a consumat nimic pana acum 
D-na  primar – in 2020 nu am mai aprovizionat cu motorina buldo sau tractorul, am folosit 

din motorina ramasa din iarna 2019-2020 . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – cum s-a folosit la cap. 51 motorina ? 
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D-ul contabil – s-au folosit pentru alte activitati ale institutiei, am mai achizitionat de 5000 
lei carburant pentru masina primariei si microbuz 

D-ul Perieteanu Gheorghe – 7700 lei la pregatire profesionala, cine s-a dus? 
D-ul contabil – d-na primar si d-na Bouleanu Olivia 
D-ul Perieteanu Gheorghe – de la cheltuieli judiciare s-a platit si dosarul cu 1 mld. daune 

morale cerute de d-na primar mie si sotiei ? 
D-ul contabil – nu 
D-ul Perieteanu Gheorghe – avem Dispensarul in patrimoniu? 
D-ul contabil – da 
D-ul Perieteanu Gheorghe – avem cheltuieli la Dispensar ? 
D-ul contabil – nu 
D-ul Perieteanu Gheorghe – scrie in contract ca medicul stomatolog primeste instiintare de 

plata cu suma de plata la utilitati, de la comp. financiar-contabil 
D-na primar – au partida fiecare, isi platesc fiecare ce consuma 
- Nu este problema noastra cum se inteleg intre ei, d-ul Tudor Gabriel e titular la utilitati 
- O fi vreo scapare in contractul model 
D-ul Perieteanu Gheorghe – la cap. 70, 580 milioane ce sunt ? 
D-ul contabil – cap. E, platile de la alimentarea cu apa reprezinta, salariul operatorului este 

platita de la sursa A, este personal contractual 
D-ul Perieteanu Gheorghe – am dat o hotarare in 2019 sa se autofinanteze serviciul 
D-ul contabil – la 1,65 lei/mc nu se sustine, care au facut serviciu autofinantat au avut 

probleme 
- Va fi dusa hotararea la indeplinire cu consecintele de rigoare 

 Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 10 voturi pentru si 1 vot 
impotriva (d-ul Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 20 . 
 D-ul presedinte de sedinta Miu Florea da citire punctului 3 de pe ordinea de zi : 
    3 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea numărului de posturi pentru asistenții 
personali ai persoanelor cu handicap grav pentru anul 2021 si angajarea unui asistent personal 
 D-na primar – avem o cerere pentru asistent personal de la d-na Ciucescu Niculina 

- Am avut 7 asistenti personali, urmeaza sa fie 8 asistenti personali 
- Vor fi cheltuieli mari cu asistentii personali 
- Aveti documentele in materialul de sedinta 
D-ul Stavre Cristea – cunosc situatia, este foarte grav bolnav Carstea Leonida, sta in zona 

mea 
           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 3 de pe ordinea de zi  si se aproba cu 
unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 21 . 
 D-ul presedinte de sedinta Miu Florea citeste punctul 4 de pe ordinea de zi : 
        4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Veisa Alexe – propun sa discutam organigrama si statul de functii spre informare, 
la sedinta viitoare 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – in 04.12.2020 am depus o petitie, nu am primit raspuns 
pana azi, astept raspuns 

- Citeste un raport al d-nei Bouleanu Lorena si spune ca autoritatile aproba darea in 
folosinta de spatii entitatilor de utilitate publica, nu firmelor private 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
                 Preşedinte ,              Întocmit , 

     Miu Florea                             Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


